



## **URSI Resolution passed at the New Delhi GA, October 2005**

### **U.3. XXIXth General Assembly**

The URSI Council,

Having considered the invitations for the XXIXth General Assembly which had been submitted by the URSI Member Committees in Sweden (Göteborg), Turkey (Istanbul) and the USA (Chicago, Illinois);

resolves

- 1) to accept the invitation of the American URSI Committee to hold the XXIXth General Assembly in Chicago, Illinois from 7 to 16 August 2008;
- 2) to record its thanks to the Member Committees in Sweden and in Turkey for their invitations.

XXIXe Assemblée Générale

Le Conseil de l'URSI,

Ayant examiné les invitations pour la XXIXe Assemblée générale soumises par les comités membres de l'URSI en la Suède (Göteborg), la Turquie (Istanbul) et aux Etats-Unis (Chicago, Illinois);

Décide

- 1) d'accepter l'invitation du comité américain de l'URSI pour organiser la XXIXe Assemblée générale à Chicago, Illinois du 7 à 16 août 2008;
- 2) d'adresser aux comités membres en la Suède et en la Turquie ses remerciements pour leurs invitations.